
 

 

 

 

 

 

 

Vergadering schoolraad 12 oktober 2022  

 

Aanwezig:  Schoolbestuur:  Schepen Trees Van Hove 

Directie:   Philippe Soens  

       Isabelle de Kriek 

    Ouderraad:   Bart Vertenten 

       Wendy Van Loo 

       Sylvie De Buck (secretaris) 

   Pedagogische raad: Els Verkerken 

       Karien De Vriese 

    Lokale gemeenschap: Wim Verstraete 

       Katrien Van De Velde 

    Verontschuldigd: Arne Verliefde 

     

 

1. Goedkeuring van het vorige verslag  

Het verslag van de vorige vergadering werd goedgekeurd. 

2. Verwelkoming nieuw lid schoolraad 

Bij het einde van het vorige schooljaar besliste Kurt Laforce om de schoolraad te verlaten. We 

bedanken hem voor zijn jarenlange inzet en grote betrokkenheid bij de schoolraad. De directie van 

Landegem zal namens de schoolraad een kleine attentie voor Kurt voorzien. Zijn plaats in de 

schoolraad wordt vanaf heden ingenomen door Mevrouw Wendy Van Loo, mama van Leon (4e 

leerjaar ‘Wilgennest) en Nora (Middelbaar onderwijs). Zij is lid van het oudercomité van ’t 

Wilgennest in Landegem en kan dus als klankbord van de ouderraad optreden. Verder maakt zij 

ook deel uit van de schoolraad in Baarle dus kent reeds het reilen en zeilen van ouderraden. We 

heten haar dan ook van harte welkom! 

 

3. Huishoudelijk reglement 

Omdat een nieuw lid toetreedt tot de schoolraad wordt het huishoudelijk reglement kort 

overlopen. Belangrijk is dat het verslag van de schoolraad telkens naar de adjunct directeur Joke 

Mertens gestuurd worden (met Filip Claeys in cc). De schoolraad is een adviesraad die adviezen 

geeft en dan kan het bestuur dit verder implementeren. Sommige zaken worden dan nog verder 

besproken in de gemeenteraad. In 2019 gebeurden een aantal aanpassingen in dit reglement => 

deze versie zal terug rondgestuurd worden.  

 

4. Datums voor de communies 



In het vorige verslag werd reeds melding gemaakt van de late communicatie van de 

kerkgemeenschap/bisdom rond de data voor de Eerste en Plechtige communies. Dit blijft nog 

steeds een hekel punt. De ouders kregen pas in begin oktober 2022 de definitieve data en info 

waarbij ze kunnen kiezen tussen een vormsel op 20 mei 2023 of een zegening op 10 juni 2023. Dit 

zorgt er niet alleen voor dat ouders nu een keuze moeten maken, maar dat deze beide 

evenementen ook nog eens op een verschillende datum valt. Dit zorgt voor heel veel frustraties 

bij ouders maar ook bij de schooldirecties en leerkrachten omdat zij voor eind juni van een 

schooljaar de kalender van het volgende schooljaar moeten vastleggen. Dit is echter niet 

eenvoudig als men de data voor communies nog niet kent (men wil bijvoorbeeld geen schoolfeest 

vastleggen in een weekend van communies/vorming/zegening).  

De schoolraad vraagt dan ook met aandrang of de communicatie omtrent deze data niet beter 

georganiseerd kan worden. Deze vraag zal doorgestuurd worden naar Marina Botha. 

 

5. Vooruitgang nieuwbouw in ’t Wilgennest - Landegem  

De afdekking op de 1e verdieping is gegoten. Nu zal men starten met de afbraak van de constructie 

van de schuine daken om vervolgens een nieuw dak te bouwen. Men zal een soort paraplu in staal 

over de overgebleven zeshoek plaatsen zodat er geen regen binnenkomt en men tijdens de 

verbouwing verder les kan geven in de gebouwen. 

Bij de originele planning was het de verhuis van het hoofdgebouw naar deze nieuwbouw ingepland 

in mei 2023. Daarop zou men aan de aanpassingen van het hoofgebouw begonnen zijn, met een 

einddatum van september 2023 voor alle bouwwerken. Dit tijdschema zal door de opgelopen 

vertraging echter niet gehaald worden.    

 

6. Resultaten Ouderenquête ’t Wilgennest  

Voor het welbevinden van de school is het belangrijk dat we niet alleen de mening van 

medewerkers en kinderen horen, maar ook deze van de ouders. Daarom werd een ouderenquête 

opgesteld waarbij de ouders over verschillende zaken hun mening konden geven. Slechts 75 van 

de 130 gezinnen hebben deze enquête ingevuld, wat toch eerder een klein percentage is. 

Toch konden er een aantal lessen uit de resultaten getrokken worden die belangrijk zijn: zowel de 

ouders als de medewerkers zullen een samenvatting van deze resultaten ontvangen.  

 

Bij vorige evaluaties scoorde de hygiëne van de school slecht  => nu blijkt echter 86% van de 

gezinnen daar tevreden over te zijn, wat toch een serieuze verbetering is. De directie heeft in het 

verleden aan het poetspersoneel gevraagd om de toiletten 2x per dag te poetsen en dit wordt 

blijkbaar zeer gewaardeerd.   

 

Uit de enquête blijkt dat de verkeersveiligheid, ondanks de aanwezigheid van verkeerslichten in 

de omgeving van de school, een heikel punt. Dit gevoel heeft natuurlijk veel te maken met de 

verbouwing van de school en de vele verbouwingen in de afgelopen maanden in de buurt die het 

doorgaand verkeer soms belemmerden. Om dit op te lossen zou de school heel graag een achteruit 

ingang creëren, maar ook dit blijkt een moeilijk proces: er moeten daarvoor een aantal 

onteigeningen gebeuren in de buurt en daar zijn andere instanties bij betrokken. Aan de andere 

kant is het ook wel eenvoudig om slechts 1 toegang tot de school te hebben, zo houdt men een 

goed overzicht. De interactie tussen de ouders en de school om een veilige verkeersomgeving te 

creëren loopt echter wel vlot: veel ouders parkeren wat verder in de buurt en komen te voet naar 

de school met hun kinderen. Andere ouders komen minder tot aan de schoolpoort maar wachten 

hun kinderen op aan de kerk of op de hoek van de straat. Ook het uitgewerkte systeem van 3 



begeleide rijen verloopt zeer goed. De leerkrachten blijven ook steeds bij de leerlingen tot ze 

allemaal opgepikt worden door hun ouders, geen enkel kind wordt alleen achtergelaten.  

 

Tenslotte hebben vele ouders nog vragen bij de inhoud van de levensbeschouwelijke vakken. Dit 

blijft echter een moeilijke materie omdat de directies geen zeggenschap hebben over deze 

lesinhouden. Deze levensbeschouwelijke vakken worden geëvalueerd door een aparte inspectie 

en de school wordt daar niet bij betrokken. De school kan alleen ingrijpen als er pedagogische 

fouten gemaakt worden door deze leerkrachten. De meeste ouders zijn hier echter niet van op de 

hoogte. Daarom raadt de schoolraad aan dat de directies de commentaren van de ouders op deze 

lesinhouden doorgeven aan de inspectie. Verder vraagt de schoolraad ook dat aan deze inspecties 

gevraagd kan worden om de school- en lesbezoeken onaangekondigd uit te voeren zodat zij een 

correct beeld krijgen van deze lessen.  

 

7. Lerarenplatform: Stand van zaken    

De scholengemeenschap heeft dit schooljaar recht op 1 voltijdse en 2x20 uren leerkrachten in het 

lerarenplatform: voor Nevele komt dat neer op 12 uren en voor Landegem 8 uren. Deze 

leerkrachten zijn echter al volledig ingezet voor vervangingen en zijn dus niet aanwezig op hun 

vaste school. 

 

8. Jaaractieplan 

Elke school is verplicht om een jaaractieplan te hebben en dit was tijdens de vorige doorlichting bij 

beide scholen niet het geval. Daarom moest dit dringend opgemaakt worden om zo bij een 

volgende doorlichting geen rode evaluatie te krijgen. Ondertussen is men volop bezig met deze 

jaaractieplannen te finaliseren. De directies willen hierbij nogmaals benadrukken dat Stad Deinze 

hierbij zeer veel hulp/ondersteuning gegeven heeft om dit in orde te maken. Mevrouw Katleen De 

Jonghe is nieuw aangesteld en zij helpt hier zeer veel bij. Opleidingen brandbestrijding mag niet 

meer door de brandweer Nevele uitgevoerd worden. Dit moet door privéinstanties gebeuren en 

deze zijn zeer duur. Daarnaast zal een cursus EHBO gegeven worden aan de medewerkers van 

beide scholen op de pedagogische studiedag van 10 mei 2023.  

 

9. Stand van zaken omtrent de verkeersveiligheid aan beide scholen 

a) ’T Wilgennest: het traject dat de kleuters van de Berenboot naar de kinderopvang moeten 

afleggen werd recent afgelopen door de ouders, de schooldirecties en schepenen. Het bleek 

nog maar eens hoe onveilig dit traject is. Er is momenteel maar 1 bakfiets voorhanden om 

kleinste kleuters van de Bereboot naar de opvang (in de sporthal) te brengen. De aankoop van 

2 bijkomende bakfietsen is uitgesteld wegens zeer duur. De verdere opvolging omtrent de 

veiligheid zijn de bevoegdheid van de Schepen van Mobiliteit. 

 

b) De Vaart: In Nevele is er momenteel wel minder verkeer aan de voetgangersbrug door werken 

maar toch blijft de situatie rond de school gevaarlijk. Het voetpad langs de vaart, tussen de 

bakker en de school is eigenlijk niet breed genoeg. Echter de verbreding werd niet 

meegenomen tijdens de werken bij de aanleg van de nieuwe brug.  

 

De schoolraad wil toch graag aan de Stad Deinze vragen om te blijven inzetten op 

verkeersveiligheid aan beide scholen. Er staat onder andere een herinrichting van de dorpskern in 

Nevele op de planning dus we vragen met aandrang om bij deze plannen ook de verkeersveiligheid 

rond de school verder te optimaliseren.  

 



10. Toekennen van lestijden in beide scholen 

Beide scholen hebben extra uren gekregen van Stad Deinze: in Nevele worden deze extra uren 

ingezet om extra zorg in het kleuter-  en basisonderwijs te kunnen aanbieden. Verder kon de 

administratieve functie hierdoor naar een voltijdse betrekking uitgebreid worden. Ook in 

Landegem is de administratieve kracht nu voltijds aanwezig en kon men verder inzetten op de 

ontdubbeling van klassen. 

 

De schoolraad wil de Stad Deinze oprecht bedanken voor het ter beschikking stellen van deze extra 

lestijden. Dit komt zowel de werking van de school als het welzijn van de kinderen ten goede wat 

wij allen zeer belangrijk vinden.  

 

11. Varia:  

• Tijdens de doorlichting werd de sporthal in Nevele afgekeurd voor de akoestiek. Graag dringt 

de schoolraad bij de Stad Deinze op aan dat Dhr. Coppens (Bouwheer stad Deinze) zo snel 

mogelijk kan langskomen en starten een snelle procedure de “Aanvraag bij Agion voor subsidie 

van 125000 Euro” voor de aanpak van de sportzaal naar isolatie, akoestiek en de plaatsing van 

led lampen. Deze rennovatie is noodzakelijk om op een correcte manier LO lessen te kunnen 

geven en zal zonder enige twijfel ten goede komen naar energiegebruik. (snelle procedure) 

• Daarnaast wil men met de school De Vaart ook nog een tweede Agion dossier indienen voor 

de rennovatie/heropbouw van het oudste gedeelte van de school. Ook deze werken zijn 

noodzakelijk voor om  tot een verantwoord energieverbruik te komen. Daarenboven is het 

wenselijk om een volwaardige bovenverdieping in dit gebouw te bekomen, want momenteel 

kan deze niet gebruikt worden.  

 

 

Volgende vergadering: Woensdag 8 februari 2023 om 19u30 in De Vaart Nevele 


